
      

      
Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  
Tid:	onsdag		16	augusti		2017	kl	18:00-20:00	

Plats:	Kronogården	i	Trädet	

Närvarande:			Per-Ola	Johansson,	Bengt	Grindelid-Blidsberg,		Gösta	Knutsson-	Kölingared,		Tomas	
Jacov-	Kölingared,	Steen-Åke	Larsson-	Nitta,		Månika	Sager-	Tvärred,	Gunilla	Ideström-	Knätte,			
Irwing	Johansson-Gällstad,	Margaretha	Persson-Trädet,	Charlotte	H	Svensson-NUAB.	

	
	

1. Mötets	öppnande	
ordförande	Per-Ola	Johansson	öppnade	mötet.	
	

2. Val	av	protokolljusterare	
Till	protokolljusterare	valdes	Steen-Åke	Larsson	

	
3. Godkännande	av	dagordning	

dagordningen	godkändes	

	
4. Genomgång	av	föregående	mötesprotokoll	

- Få	synpunkter	har	inkommit	på	verksamhetsplanen	från	en	styrelsemedlem	men	det	
finns	en	separat	punkt	för	hur	vi	skall	arbeta	vidare	med	verksamhetsplanen	på	
dagens	agenda.	

- Visma	ekonomiprogram	är	inköpt		
- Månika	presenterade	det	besök	som	hon	deltog	i	med	HSSL	i	Viby,	Hallsbergs	

kommun.	

	
5. Ny	organisation	på	kommunen	för	bla	skötsel	av	grönytor	

- Peo	berättade	lite	om	den	nya	organisationsstruktur,	Kommunservice	för	bla	park	
och	grönyteskötsel	som	skall	köras	igång	1	september.	En	gemensam	
organisation	som	styrs	från	ett	och	samma	ställe.		



- Mats	Kindlund	
- Hans-Åke	Nilsson	
- Per-Ola	Johansson	
- Ulf	Meijer	

Inventering	av	grönytor	pågår.	

	
6. Hur	arbeta	vidare	med	verksamhetsplanen?	

Beslutades	att	en	arbetsgrupp	med	Gunilla,	Fredrik	och	Per-Ola	tillsammans	med	
Lotta	bestämmer	ett	datum	för	arbetsmöte	där	dokumentet	arbetas	igenom	och		
sedan	presenteras	för	övriga	styrelsemedlemmar	för	beslut.	
	

7. Kostnadskrävande	projekt	
Inga	nya	ansökningar	att	ta	ställning	till.	
Lotta	har	besökt	Varnums	Hembygdsförening	som	redovisat	sitt	senaste	
kostnadskrävande	projekt,	samt	Marsjöarnas	Fiskevårdsförening	som	redovisat	sitt	
projekt	tillgänglighetsanpassad	fiskebrygga.	
	
Beslutas	att	Lotta	skall	skicka	ut	de	ansökningar	som	inkommer	till	styrelsen	före	
styrelsemöte	där	beslut	skall	fattas.	Samt	att	fråga	om	någon	i	styrelsen	vill	åka	med	
när	det	är	dags	för	redovisning	av	genomförda	projekt.	
	
Önskan	om	ny	mall	för	tidredovisning	där	alla	namn	finns	med,	liknande	för	
idrottsverksamhet.		

	 	
8. Frågor	till	HSSL-möte	

Torsdag	24	augusti	är	nästa	styrelsemöte	i	Hela	Sverige	skall	Leva	Sjuhärad,	finns	det	
några	ärenden	eller	frågor	som	styrelsen	vill	skicka	med	Månika	så	kan	man	maila	
henne.	

9. Nästa	möte	
Nästa	möte	blir	20	september	på	Årås	kvarn	kl	18:00	
	

10. Övriga	frågor	
-	Per-Ola	har	synpunkter	på	att	i	Ulricehamn	sopar	man	gator	och	rensar	brunnar	ofta	
och	önskan	är	att	även	landsbygdsorterna	borde	få	detta	gjort	även	på	hösten,	inte	
enbart	våren.	Han	för	fram	synpunkten	till	kommunen.		

- Gunilla	har	synpunkter	från	Knätte,	hur	ser	planen	ut	för	parkeringsplatser	i	
centrala	Ulricehamn	nu	när	det	byggs	så	mycket.	



- Tidningsutdelning	sker	inte	på	alla	platser	under	helgerna,	finns	ekonomiska	skäl	
till	detta	men	att	tidningarna	har	alternativ	med	uppsamlingslådor	där	kunden	
själv	får	hämta.	

- Arkeologirunda	i	kommunen	26-27	augusti.	Lotta	tittar	på	om	det	går	att	få	en	
länkning	från	kommunens	hemsida	till	LAU	FB.	
	
Irwing	undrar	om	det	finns	någon	möjlighet	att	få	en	hastighetskontroll	på	vägen	
genom	Röshult,	man	får	ansöka	hos	kommunen	om	att	låna	utrustning.	Månika	
skickar	över	kontaktuppgifter	till	Lotta	till	den	person	som	Tvärred	varit	i	kontakt	
med	och	Lotta	skickar	vidare	till	alla	i	styrelsen.	
	
Lotta	presenterade	REKO-ring	Ulricehamn	och	bjöd	in	till	mötet	den	24	augusti.	
Samt	berättade	lite	om	filminspelningen	och	övriga	marknadsföringsinsatser	för	
landsbygden.	
	

11. Margaretha	presenterade	Trädets	verksamhet	
Presentation	av	Kronogården	och	dess	historia	samt	den	verksamhet	och	de	
aktiviteter	som	arrangeras		

12. Mötetsavslutning	
Ordförande	avslutar	mötet.	
	

	
	
	
________________________	 	 _________________________	
Ordförande	Per-Ola	Johansson	 	 			Sekreterare	Charlotte	H	Svensson	
	

	
________________________	 	 	
	Justerare	Steen-Åke	Larsson	 	


